

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK

Date: 10-07-2025 02:24:08 PM

Subject: Board of Directors of Safwa Islamic Bank

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 10-07-2025 PM 02:24:08 الموضوع: مجلس إدارة بنك صفوة الإسلامي

Pursuant to the provisions of Article (8/T) of the Disclosure Instructions for Issuing Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards, which require notifying the Commission without delay of any material information related to the composition of the company's Board of Directors and the Board's resolutions regarding the appointment of new members, we hereby inform you that: Dr. Salah Ahmad Mohammad Fakroun has been appointed as the representative of Al Etihad Islamic Investment Company on the Bank's Board of Directors, replacing Dr. Abdul Ghani Ahmad Mohammad Al-Ftaisi. The Central Bank of Jordan has issued its no-objection to this appointment in its letter No. (10/2/11312) dated 08/07/2025.

عملا بأحكام المادة (8/ط) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق والتي تتطلب إعلام الهيئة دون إبطاء عن أي معلومة جوهرية خاصة بتشكيل مجلس إدارة الشركة وقرارات مجلس الإدارة بتعيين أعضاء جدد في المجلس، فإننا نرجو اعلامكم بأنه قد تم تسمية الدكتور صلاح أحمد محمد فكرون ممثلا عن شركة الإتحاد الإسلامي للإستثمار في مجلس إدارة البنك بدلا من الدكتور عبدالغني أحمد محمد الفطيسي، وقد وردت عدم ممانعة البنك المركزي الأردني بموجب الكتاب رقم (11312/2/10) المؤرخ في 80/07/08.

08-07-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

مسعود سقف الحيط User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط